
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 22. oktober 2024 kl. 18.00-18.45 
 
 

Afbud: Ahmed, Sara, Annika, Abdulahi 
  
 

Medlemmer: 
 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle (skoleleder) 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 
 

Forældrevalgte: 
(formand) 
 (næsformand) 
Sarah Due Frost 
Laila Boll Rietbergen 
Abdullah Ahmed Sheikh Hassan 
Anika Andersen 
Jesper Knudsen 
Laila Kalliomäki 
Ahmed Abdirashid Farah 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR) 
Ginie Fingen (AMR) 
 

Elevrepræsentanter: 
Malthe U3 
Kauser 8.b 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 
 
 
 



 

 

Dagsorden: 

1 
Godkendelse af sidste referat. 
Referat godkendt. 
 

2 
Konstituering af skolebestyrelsen med valg af formand og næstformand 
 
Laila Kalliomäki er valgt som formand med mindre, der er indsigelser ift. til dette. 
 

3 
Orienteringspunkter fra ledelsen 
Personalemøde afholdt med antimobbestrategi på agendaen, næste fase i processen er møde i koordinerende udvalg. 
Den årlige trivselsmåling er afholdt. Den er obligatorisk hvert 3. år. Ny procedure er under udarbejdelse i 
arbejdsmiljøgruppen og lokaludvalget. Trivsel i SFOén har løftet sig meget, og det sætter vi stor pris på. Mange initiativer 
er sat i gang for at løfte trivslen. Afdelingsleder Karen Dalsgaard har været god til at sætte en tydelig retning, og det har 
en stor effekt.  
Workspacelokaler er så fremskredet, at vi kan sætte i gang asap, og det er Unika, der skal levere nye møbler.  
Velfærdens Fundament, tidsplan er udsendt, og det forventes at være færdigt sidst i foråret 2025. Vi får behov for at flytte 
klasser, når der pågår renovering af toiletter. I en periode vil mange klasser være påvirket af ombygning i en kortere 
periode. Udvalgte faglokaler skal også renoveres.  
Vi har fået tildelt 2 gange 3 mio. til rekruttering af elever i eget distrikt, og vi har i den forbindelse fået lov til i en 5-årig 
forsøgsperiode af sige nej til elever uden for distriktet, hvis vi har 20 elever i klassen. Vi har lige nu to årgange, hvor vi har 
en enkelt plads til elever uden for distriktet.  
Vi har haft en rigtig god aktivitetsdag for kommende elever. 
Ny budget tildelingsmodel betyder et lille økonomisk plus for Rosengårdskolen. 
 

4 
Netværk for bestyrelsen 
Det afløser det tidligere kontaktråd.  
Der skal vælges en repræsentant for bestyrelsen og der afholdes tre årlige møder. Første møde er 19.nov på Ørbækvej 
100, invitation er sendt ud til bestyrelsen. Valg bliver sendt ud pr. mail. 

5 

6 
 

Evt. 
Mødekalender 

Punkter til kommende møder: 
Principper 
Antimobbestrategi 
Forældremobilisering 
Skole/hjemsamarbejde 
Meddellelsesbog 
Skolerejser 
Forebyggelse af vold 
Skærmbrug, hvad er bestyrelsens holdning? 
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